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Sak 08/25 Godkjenning av Møteinnkalling 

Vedtak: 

Møteinnkallingen godkjennes 

 

Sak 09/25 Godkjenning av protokoll fra møtet 20. Februar 

Vedtak: 

Protokollen fra møtet 20. februar godkjennes 

 

Sak 10/25 Innlandsporteføljen 

Vedtak: 

Hamarregionen IPR tar saken til orientering. 

Behandling: 

Fredrik Holte Breien fra Innlandet fylkeskommune orienterte om 
Innlandsporteføljen. 

Oppdraget til Innlandsporteføljen er sirkulære verdikjeder og grønn vekst.  

Gjennom Innlandsporteføljen har fylkeskommunen fått støtte til et EU prosjekt 
hvor man skal ha fokus på Kraft og varme-gjenvinning.  

Hvordan kan vi samarbeide på tvers av kommuner og forvaltningsnivåer for å 
lykkes med dette. 

 

Sak 11/25 Økende mengde innsigelser til kommunale planer – en utfordring for 
våre kommuner 

Vedtak: 

Hamarregionen IPR tar saken til orientering. 

Behandling: 

Kai Ove Berg innledet med bakgrunn for at saken er satt på dagsorden.  

Hvordan kan vi i fellesskap jobbe for å få til en løsning som gjør at utviklingsarbeid 
og planarbeid for utvikling kan gå fortere. 

I Perioden 2015 til 2019 var det 5 i Hedmark og 56 i Oppland. I Innlandet er det i 
perioden 2020-2024 gitt 36 innsigelser fra fylkeskommunen.  

De aller fleste innsigelser fra fylkeskommunen behandles politisk i fylkestinget. 
Sittende posisjon ønsker å ikke avgi for mange innsigelser.  

Vi bør her ha fokus på hva vi kan jobbe med lokalt.  



Fylkeskommunen har et ønske om at fagressurser skal bli bedre på å samarbeide 
med kommunenes planressurser slik at man slipper å få så mange innsigelser til 
politisk behandling.  

Nasjonale føringer for arealplanlegging har blitt strammere. Det har tidligere vært 
store forskjeller mellom Hedmark og Oppland. Det man ser nå er nok at man nå 
praktiserer en litt hardere faglig argumentasjon som fra tidligere har vært linja i 
Oppland.  Den pragmatiske holdningen man muligens hadde i gamle Hedmark er 
nok satt til side til fordel for den linjen man har praktisert i gamle Oppland fylke.  

Kommunene kan kanskje bli flinkere til å invitere andre instanser med på 
befaringer på tidlig nivå.  

Vi må tak i utfordringen videre og jobbe med tilliten på tvers av nivåene. Dette bør vi 
jobbe med internt sammen med administrasjonene om hvordan vi skal ta tak i 
videre.  

 

Sak 12/25 Nytt siden sist fra kommuner og fylkeskommune  

Vedtak: 

Hamarregionen IPR tar saken til orientering. 

Behandling: 

Ordførerne og fylkeskommunen orienterte om saker som har vært viktige siden 
forrige møte.  

 

Sak 13/25 Årsregnskap for 2024 

Vedtak: 

1. Hamarregionen IPR vedtar årsregnskapet for 2024 slik det er 
fremlagt. 

2. Mindreforbruket for 2024 overføres til Hamarregionen IPR sitt 
disposisjonsfond. Dette øker da fra kr. 8 442 112,- til kr. 
10 157 121,-. 

3. Tidligere års bevilgede midler, som ikke ennå er utbetalt, vedtas 
videreført. Dette er en samlet sum av kr. 4 400 000,-. 

Behandling: 

Kai Ove Berg orienterte om innholdet i Årsregnskapet. 

 
Sak 13/25  

Årsrapport for 2024 

Vedtak: 

Hamarregionen IPR vedtar årsrapporten for 2024 slik den er fremlagt. 



Behandling: 

Kai Ove Berg orienterte om innholdet i Årsrapporten. 

 

 
 
 

 


